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Minnesanteckning från Kvalitetsrådet för forskarutbildning  

 
Datum för mötet: 2022-01-25 kl. 10.00-11.30 

 
Plats för mötet Zoom-möte 

 
Närvarande: Anders Karlström, ordförande, FA  

Barbro Fröding, PA/ Humanistiska och samhällsvetenskapliga studier av teknik, 
    vetenskap och miljö 
Meike Schalk, PA/Arkitektur, PA/Konst, teknik och design 
Elzbieta Plaza, PA Mark och vattenteknik 
Yifang Ban, PA/Geodesi och geoinformatik (Kom senare till mötet) 
Milan Horemuz, biträdande PA/Geodesi och geoinformatik 
Mattias Höjer, PA/Planering och beslutsanalys 
Björn Berggren, PA/ Samhällsbyggnad: Management, ekonomi och juridik 
Joel Franklin PA/ Transportvetenskap 
Stefan Larsson, PA/ Byggvetenskap 
Cecilia Månson Blom, UA 
Per Olsson, forskarutbildningshandläggare 
Tobias Jensen, forskarutbildningshandläggare 
 

Frånvarande: 
 
 

Karin Edvardsson Björnberg, vice FA  
Melissa Candel, Doktorandrepresentant 
Fredrik Gröndahl, ämnesrepresentant Industriell ekologi 
Nina Wormbs, biträdande PA/ Humanistiska och samhällsvetenskapliga studier av  
   teknik, vetenskap och miljö 
 
 

 
 

1 Mötet öppnas 
FA välkomnar alla till mötet som på grund av rådande situation, smittspridningen av corona/covid-19, 
sker via videolänk med Zoom.  
 

 

2 Föregående minnesanteckningar 
Läggs till handlingarna. 
 

 

3 Beslut och meddelanden 
 

a) Inrättande av kurser och ändringar av kursplaner 
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En ansökan om inrättande av kurs har inkommit. FAF3009 Genomslag av samhällsbyggnadsforskning, 3 
hp. FA undrar om man också kan framhäva bland annat skriftlig och grafisk framställning, dvs. 
presentationer och visualiseringar. Frågan ställs till Johan Spross som lämnat in kursplanen. 
 

b) Fastställande av examinator och byte av examinator 
 

Inga ärenden. 
 
 
4 Återkoppling från Forskarutbildningsutskottet 
 
Årets första möte var den 24 januari. 
 
Forskarutbildningsutskottet har tagit fram ett förslag på ny formulering angående ordförande vid 
disputation. Förslaget mejlas till alla PA efter kvalitetsrådsmötet och senast den 28 januari vill FA få in 
eventuella kommentarer. 
 
 
En översyn av riktlinjen om kursplan, betygssystem och examination inom alla utbildningsnivåer äger 
rum under våren. Mejl kommer gå ut till PA (och prefekter) 
 
Kvalitetssamordnare har intervjuat FA under 2021 och gjorde en presentation av det som kom fram. 
Många upplever å ena sidan att programanalyser delvis kan användas i faktiskt kvalitetsarbete, men att 
det är mycket som inte kommer med.  
 
Inte alla skolor har en introduktion av nya doktorander. Centralt kommer det därför att tas fram en 
presentation som kan användas av alla skolor. Till grund kommer material från bland annat ABE:s 
introduktion att användas.  
 
Internrevisionen av ISP. Det kan konstateras att det tar för lång tid att fastställa den första ISP:n på ABE-
skolan och vi kommer därför se över rutinen. Revision önskar även att kunskapen om ISP:ns rättsliga 
betydelse skall vara känd. 
 
FA tog upp kursutveckling på skolorna som ledde till en diskussion om kursutvärdering. På ABE-skolan 
kommer vi att efterfråga fler kursanalyser under 2022. Alla skolor har vissa problem med att synliggöra 
vilka kurser som ges på forskarnivå. Det kommer lyftas på centralt håll för att försöka hitta en lösning. 
 
 
I samband med detta har det framförts förslag på att ”disputationspengen” ska omfördelas till kurser 
istället. ABE-skolan har ställt sig skeptiska till förslaget. 
 
 
  
 
5 Kvalitetsfrågor i forskarutbildningen (stående punkt) 
 

a) Programanalyser – PA redovisar utkast på KR-F 

Tidsplan 
Mallar 15 nov 
https://www.kth.se/social/group/kvalitetssystem-webp/page/mallar-for-rapporter/ 
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• Svar från prefekterna till PA efter nyår. 
• 25 januari PA redovisar utkast på KR-F 
• 7 Februari PA lämnar in programanalys, till fouhandl 
• 14 februari Återkoppling på programanalyser 
• 21 februari Sista versionen programanalyser, till fouhandl 
• 21 februari Skolrapport utkast, distribueras till PA och till doktorandrepresentant 
• 25 februari Skolans ledningskanslistöd laddar upp rapporterna 
 

Mallarna kom i tid vilket är glädjande. 
 
PA redovisade hur de ligger till med sina programanalyser. 
 
FA blev lite klokare om CDIO efter möte med Sustainability Office i december. Dokumentation finns från 
mötet, FA letar fram presentationen och återkommer. 
 
Mejla gärna FA och vice FA om det är något ni vill ha gjort eller har idéer. 
 

b) VP22 
 
Under 2021 hade FA ansvar för två punkter från VP21.  
 
Det ena var kollegiala samtal, där PA har lämnat in redovisningar. Arbetet kommer att fortsätta under 
2022. Förslag till diskussionspunkter kommer att anges, exempelvis kvalitetsfrågor kring disputationern 
omfattande  bland annat förhandsgranskarens roll och vägen fram till disputationen. 
 
Den andra punkten var JML-aktiviteter för handledare, upphandlingen har skett under året där två 
anbud kom in. Man har valt att avvakta med upphandlingen.Istället kommer att vi se över möjligheten 
till workshops i ämnet.  
 
FA uppmuntrar alla att skicka in förslag på vad man bör fokusera på i VP22. 
 
6 Övriga anmälda frågor 
 
a) LAVA 2022 
 
ABE-skolan kommer att ha en monter på Lava-mässan (https://lavakth.se/) om forskarutbildningen på 
skolan. Mässan kommer att vara digital och kommer att gå av stapeln den 10 februari. 
Den digitala montern kommer att bemannas av forskarutbildningshandläggarna samt 
doktorandrepresentanter. PA uppmuntras att skicka in förslag på doktorander som skulle kunna 
representera programmen och svara på frågor från de som besöker mässan. 
Vi vill gärna se en bredd i kön, nationalitet, forskarutbildningsämne och gärna någon industridoktorand 
om möjligt.  
 
Lämna förslag eller be doktoranderna kontakta forskarutbildningshandläggarna, Per och Tobias. 
 
7 Nästa möte 
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a) Nästa möte 
Äger rum efter det att skolrapporten och programanalyserna är klara. 

Mötet beslutade datum för resterande termin. 
 
Tisdag 8 mars – Kl. 14.00 - 15.30 
Tisdag 19 april – Kl. 9.30 - 11.00 
Tisdag 24 maj – Kl. 14.00 - 15.30 
Måndag 20 juni – Kl. 9.30 - 11.00 

 

 

 

 

Vid anteckningarna, 

Tobias Jensen 
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